
 

 

Referat bestyrelsesmøde 9. juni 2023 
 

Til stede: Mogens Rysholt Poulsen, Rene Arnold Knudsen, Svend Erik Pedersen, Ann Bruun Birk, Mette 
Jørgensen, Heidi Holler, Iben Hagemann, Marius Svelle, Sofie, Søren Stiller Kjærgaard, Sine Høyer, Ole 
Droob  

Fraværende: Poul Højmose 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af nyt pkt. 9 
 

2. Godkendelse af referat (bilag 1)  
Godkendt 
 

3. Budgetopfølgning (bilag 2) 
SH redegjorde for uregelmæssigheder i tilskuddet. Pt. underskud på 115.000, der skyldes 
sygdom både på lærer- og TAP-side. De negative forventninger til energipriserne viser sig 
ikke at holde stik. Der arbejdes samtidig på at nedsætte energiforbruget på skolen. 
 

4. Strategi for finansiel risikostyring  (bilag 3) 
Første udgave lavet i marts 2021. Strategien indgår nu i uvm’s skabelon. Hvert andet år skal 
strategien ses efter af bestyrelsen med henblik på, om noget skal laves om. Der vurderes 
ikke at være behov for ændringer af selve strategien på nuværende tidspunkt. 
 
Tilbud om låneomlægning (bilag 4) 
Der vurderes ikke at være behov for at omlægge flekslån til fastforrentede lån. 
 
 

5. Vederlag til bestyrelsesmedlemmer (bilag 5 + 6) – punktet udskudt fra sidste møde 
Formanden tildeles vederlag. Om et år vurderes det, om andre medlemmer også skal 
tildeles et vederlag for deres arbejde for skolen. 
 

6. Optag, ansættelser og fokus for skoleåret 2023-24 
Optagelsesproceduren i år har vist sig at være et kaos af montypythonske dimensioner, 
hvor vilkårligheden råder.  
HG har fået lov til at optage 250 stx-elever (9 klasser) af de 300 førsteprioritetsansøgere. 



Der er ansat 10 helt nye lærere, og 4 årsvikarer forbliver på skolen. 
 
Fokuspunkter på skolen i kommende skoleår bliver globalisering 
Styrkelse af skolens elevaktivitetsudvalg. 
 
 

7. Evaluering af strategidag for bestyrelsen (bilag 7) 
MRP: Fantastisk god dag med god tid til at diskutere i dybden. I fremtiden vil vi tilstræbe 
lignende dage, evt. i forbindelse med bestyrelsesmøder.  
SK: Også vigtig som ”ryste-sammen dag”. 
OD: Enig i ovenstående synspunkter. Meget tilfreds med referatet af dagen. 
HH: Forslag om at fortsætte med trivsel som et emne for bestyrelsens arbejde. Desuden 
skærm, digitalisering, kunstig intelligens. 
 

8. Meddelelser 
• Kommende mødedatoer: 11/9 (kl. 12-18), 6/12 (kl. 16-18), 13/3 (kl. 16-18), 7/6 (kl. 12-

18) 
• 19. september. Fælles idrætsdag for Aalborggymnasiernes elever i støbeskeen med 

aktiviteter på forskellige lokationer i byen. 
• Rektor efterlyser gode ideer til, hvordan en venneforening kan genskabes til glæde for 

værdigt trængende elever. MRP foreslår, at foreningen skal etableres blandt 
forældrene. LN: medlemskab ifm. jubilararrangementer. 

• Skolen deltager fortsat i bæredygtigheds- og STEM-projekter. 
• 22. september: National Klimadag, som skolen deltager i.  
• Demokratidag med Clement Kjærsgaard både for elever og forældre. 

 
9. Evaluering af mødet og punkter til fremtidig dagsorden. 

- Bestyrelsen beslutter, at der skal vælges en næstformand på kommende møde. 
 

10. Evt.    
HH: Forslag om, at meddelelsespunktet fremgår af dagsorden.  
 
 
 


